
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 15. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 3. marca 2021 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

Prítomní poslanci:    JUDr. Roman Frnčo,  

Bc. M. Seman, MUDr. R. Lenártová, PhD., Ing. J. Skonc, Ing. N. Borovský,  

Z. Dlhá, Mgr. S. Hricková, MVDr., Mgr. A. Jenčová, Mgr. A. Gajdošová,  

PhDr. Róbert Schwarcz 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a investičnej činnosti  

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

    

    

 

 

                                                     

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 

 Starostka otvorila  15. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých 

prítomných poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva 

privítala. Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 11, takže toto 

zasadnutie bolo uznášaniaschopné. Neúčasť ospravedlnil poslanec P. Slivka, ktorý sa zo zdravotných 

dôvodov nemohol zúčastniť. Neprítomná bola taktiež poslankyňa L. Kleinová, ktorá sa vzdala 

mandátu poslankyne zo zdravotných dôvodov. Svoju neprítomnosť ospravedlnil aj Ing. Fajčík – 

riaditeľ mestskej polície  a Ing. Martin Gancarčík riaditeľ OO PZ v Košiciach – Nad jazerom. 

 

 

  

K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený písomne. Starostka vyzvala prítomných 

poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných 

žiadne dotazy ani pripomienky.  

 

 (Hlasovanie č. 1: z prít. 11 za 11) 
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Starostka vyzvala prítomných poslancov, ak majú doplňujúce návrhy, aby ich predniesli. 

Nikto z prítomných poslancov nemal žiadne doplňujúce návrhy. Následne starostka navrhla doplniť 

bod 3 a – Personálne otázky – zánik mandátu poslankyne členstva v komisii, funkcie predsedníčky. 

Sociálno – zdravotnej komisie a nastúpenie náhradníka.  

 

(Hlasovanie č. 2 z prít. 11 za 11) 

 

Starostka navrhla doplnenie bodu 3b – Voľba predsedu Sociálno – zdravotnej komisie. 

  

(Hlasovanie č. 3 z prít. 11 za 11) 

 

Stiahnutie bodu 4 – Informatívna správa Mestskej polície v Košiciach – stanica Nad jazerom.  

 

             (Hlasovanie č. 4 z prít. 11 za 11) 

 

  

 

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani Zuzanu Kalafúsovú a za overovateľov zápisnice 

poslanca J. Skonca a A. Gajdošovú. Do návrhovej komisie bol zvolený poslanec R. Schwarcz. 

 

 (Hlasovanie č. 5 z prít. 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č. 3a/ Personálne otázky – zánik mandátu poslankyne, členstva v komisii, 

funkcie predsedníčky Sociálno – zdravotnej komisie a nastúpenie náhradníka 

 

          Starostka povedala, že Mestskej časti Košice – Nad jazerom bol dňa 26.02. 2021 doručený list 

poslankyne Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom Lucii Kleinovej, PhDr., 

ktorým sa vzdala mandátu poslanca miestneho zastupiteľstva. Podľa § 25 ods. 2 písm. c) zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vzdaním sa mandátu dochádza 

k zániku mandátu poslanca. Podľa § 192 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu 

volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ak zanikol 

mandát poslanca obecného (miestneho) zastupiteľstva, nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý 

získal najväčší počet platných hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. V zmysle 

zápisnice miestnej volebnej komisie o výsledku volieb v Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

do miestneho zastupiteľstva a starostu mestskej časti konaných dňa 10. 11. 2018 ako náhradník na 

oprávnený mandát poslanca miestneho zastupiteľstva vo volebnom obvode č. 2 nastupuje Miroslav 

Belohorský, ktorý kandidoval ako nezávislý kandidát. Na najbližšom rokovaní miestneho 

zastupiteľstva p. Miroslav Belohorský zloží zákonom predpísaný sľub poslanca, potom ako ukončí 

pandemickú práceneschopnosť.  
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L. Kleinová na MÚ doručila list ohľadom vzdania sa mandátu poslankyne a členstva komisie funkcie 

predsedníčky Sociálno zdravotnej komisie z vážnych zdravotných a rodinných skutočností. Následne 

starostka prečítala list, ktorý doručila dňa 26.2. 2021 poslankyňa L. Kleinová 

 

 (Nasleduje priama reč z listu poslankyne L. Kleinovej)  

„Týmto sa vzdávam z vážnych zdravotných a rodinných skutočností mandátu poslanca, členstva 

komisie a funkcie predsedníčky Sociálno zdravotnej komisie. Moje rozhodnutie nebolo jednoduché, 

ale som k nemu po dlhodobej úvahe. V rámci terajšieho stavu sa nemôžem s plnou vážnosťou 

a v plnej miere venovať tomuto mandátu. Preto svoj mandát uvoľňujem a pevne dúfam, že môj 

nástupca bude pre našu MČ prínosom. Bola som hrdá, že som bola súčasťou tímu starostky Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom, kde som každým dňom videla správne riešenia a progres našej mestskej 

časti a o to viac ma mrzí rozhodnutie, ktoré som musela z objektívnych dôvodov urobiť. Ak mi to 

v nasledujúcich dňoch situácia dovolí, budem sa naďalej angažovať vo veciach verejných v našej 

mestskej časti a nasledujúcich voľbách sa opätovne budem uchádzať o získanie mandátu. Vďaka 

mojim kolegom poslancom za spoluprácu, vďaka zamestnancom úradu, vďaka starostke Ing. Mgr. 

Lenke Kovačevičovej. Čas práce pre najkrajšiu, rýchlo sa rozvíjajúcu mestskú časť bola pre mňa 

časom plnohodnotného obdobia môjho života a veľkou ľútosťou som urobila toto rozhodnutie“. 

Starostka povedala, že pevne verí, že zdravotný stav p. poslankyne sa dá čoskoro do poriadku. 

Následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky – uznesenie č.  118 

(Hlasovanie č. 6 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu 3b / Voľba predsedu sociálno – zdravotnej komisie 

 V rámci tohto bodu starostka vyzvala prítomných poslancov o návrh na zvolenie nového 

predsedu. O slovo sa prihlásil p. Berberich, ktorý za nového predsedu sociálno – zdravotnej komisie 

navrhol podpredsedu tejto komisie poslanca M. Semana. Následne sa o slovo prihlásila poslankyňa 

A. Jenčová, ktorá povedala že by za predsedníčku tejto komisie navrhla S. Hrickovú, nakoľko je 

odborníčka v tejto oblasti a mali by prítomní poslanci zvážiť tento návrh. Starostka jej následne 

odpovedala, že ak bude odsúhlasený prvý navrhnutý kandidát o ďalšom sa nehlasuje. Následne 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 119 

          (Hlasovanie č. 7 z prít. 11 za 9, zdržali sa 2) 

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti starostky mestskej časti 

 (nasleduje priama reč) 

Od posledného riadneho zastupiteľstva konaného dňa 29.10. 2020 sme nasledujúce mesiace 

žili opatreniami proti nákazlivej rýchlo sa šíriacej chorobe COVID – 19 a delegovanými povinnými 
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úlohami danými štátom na zabezpečenie celoplošného testovania obyvateľov, kedy sme v termíne 

31.10 a 1.11. 2020 v mestskej časti vytvorili 19 testovacích miest a otestovali dokopy 11 141 

obyvateľov. Bola to najväčšia mobilizačná akcia vyvolaná štátom za posledné roky, zároveň aj 

najväčšia k aktivita z hľadiska personálneho zabezpečenia s počtom 170 pracovníkov. Taktiež to bola 

finančne najviac exponovaná akcia. Po tejto akcii nasledovalo ďalšie kolo testovania dňa 7. 11. 2021 

a 8.11. 2021, keďže štát vyžadoval od občanov preukázanie sa negatívnym testom na COVID – 19 

pri určitých úkonoch a návštevách rôznych inštitúcii. Vzhľadom na to, že sa epidemiologická situácia 

nezlepšovala aj napriek prijatým opatreniam, bolo doporučené Mestu Košice a mestským častiam, 

aby naďalej organizovali „screening“ - testovanie obyvateľov na ochorenie COVID – 19. Následne 

bolo testovanie obyvateľov povinné a museli sa preukázať negatívnym testom. Naše tímy testovali 

nepretržite 19 dní a v mestskej časti sa otestovalo približne 25 604 obyvateľov a následne prvý 

februárový víkend sme otestovali 6283 ľudí. Dlhodobé delegované testovanie štátom nám 

odčerpávalo nielen sily, ale aj finančné prostriedky, ktoré majú mať krytie štátom, preto sme všetky 

náklady spojené s testovaním obyvateľstva predložili neskôr Mestu Košice na zúčtovanie so štátom. 

Následne sme preto využili možnosť sa zapojiť do výzvy Ministerstva zdravotníctva na zriadenie 

mobilného odberného miesta a v tejto výzve sme boli úspešní a dňa 07.02. 2021 sme podpísali 

zmluvu s Ministerstvom zdravotníctva ako poskytovatelia zdravotníckych služieb mobilného 

odberového miesta za podmienok stanovených v zmluve. Obyvatelia sa musia aj naďalej preukázať 

negatívnym testom na ochorenie Covid – 19 v zmysle Covid automatu aj prijatých opatrení. Zriadenie 

vlastného odberného miesta v mestskej časti vnímame ako dostupnú zdravotnú službu pre tých ktorí 

potrebujú negatívny test kvôli práci, rodine, či vylúčeniu podozrenia o nákaze. V neposlednom rade 

to vnímame ako veľké plus, že výdavky spojené s testovaním sú priamo preplácané Ministerstvom 

zdravotníctva. Dnes patríme k jedinej mestskej časti v Košiciach, ktorá bola úspešná a prevádzkuje 

takého mobilné odberové miesto. Obyvatelia tieto služby využívajú na dennej báze a uplynulý víkend 

sme otestovali v priemere za jeden deň okolo 500 obyvateľov. Zároveň sa chcem poďakovať 

prednostovi Okresného úradu p. M. Semanovi za správne usmernenie a povzbudenie pri úvahách 

o zriadení mobilného odberového miesta na antigénové testovanie aj za promtnú spoluprácu 

s Okresným úradom pri zabezpečovaní testovacích setov.  

Ako starostka mestskej časti som sa zúčastnila na desiatkach rokovaní krízových štábov Mesta 

Košice z ktorých vzišli operatívne úlohy pre jednotlivé mestské časti. V rámci sociálno – zdravotnej 

pomoci počas celého obdobia pandémie zabezpečujeme nákupy potravín pre ohrozené skupiny 

obyvateľov, doručovanie liekov, či donášku obedov. Na začiatku pandémie sme ušili spoločne 

s dobrovoľníkmi takmer 24 000 kusov rúšok a rozdali ich obyvateľom. V rámci prevencie 

v súčasnosti rozdávame vitamínové balíčky od spoločnosti Dr. Max, ktorá ich venovala spolu 

s respirátormi pre ohrozené skupiny obyvateľov. 

  V závere roka 2020 počas Košických rozprávkových Vianoc, ktoré boli v obmedzenom 

režime sme spoločne s poslancami podávali primátorský punč na Hlavnej ulici v Košiciach ako 

podporu charitatívnej myšlienky pomoci vybraným občianskym združeniam. V tejto neľahkej dobe 

sme podporili aj podnikateľské subjekty, ktoré majú v nájme priestory od mestskej časti, ktoré 

požiadali o úľavu na nájomnom v sťaženom období počas pandémie vo výške 100%.  Časť 50% 

poskytla úľavu MČ po schválení miestnym zastupiteľstvom a druhú časť Ministerstvo hospodárstva. 

Aj napriek pretrvávajúcej pandemickej situácii počas roka 2020 sa nám podarilo zrealizovať 

investičné aktivity v objeme 110 750 €. Prvou veľkou „vecou“ ktorá sa nám podarila bola výhra 

v súťaži o ihrisko Žihadielko a získali sme tretie miesto v rámci Slovenska.  
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Podarilo sa nám zrevitalizovať ihrisko na Raketovej, Jenisejskej a Irkutskej ulici a taktiež pripraviť 

projektovú dokumentáciu na ihrisko na Amurskej ulici a Poludníkovej, projektovú dokumentáciu 

detského ihriska Radka, viacúčelového ihriska Pláž. V závere roka sa nám podarilo zrealizovať 

investičnú aktivitu, čo sa týka trhových stolov. Ďalej boli doplnené dopravné značenia v mestskej 

časti, verejné osvetlenie Jenisejská popri Myslavskom potoku, projektová dokumentácia verejného 

osvetlenia na ul. Rovníková a trhoviska Ždiar. Spoločne sme otvárali na jeseň venčovisko na 

Amurskej ulici. Ak prejdeme k číslam, mestská časť hospodárila v roku 2020  s prebytkom rozpočtu 

v sume 130 263 €. Z dôvodu realizácie naplánovaných investičných aktivít spolu v objeme 110 750 

€. V kapitálovom rozpočte bol vykázaný schodok v sume 20 740 €, ktorý bol krytý prebytkom 

hospodárenia z bežného rozpočtu. V rozpočte príjmov a výdavkov MČ dosiahla v roku 2020 

prebytok v sume plus 165 126 €.  Mestská časť v roku 2021 prijala návratný príspevok v sume 45 

675 € od Ministerstva financií na výkon samosprávnej spôsobnosti kompenzácie z výpadku dane 

z príjmov fyzických osôb v roku 2020 z dôsledku pandémie COVID – 19 a čo sa týka finančných 

prostriedkov na bankových účtoch a v pokladni k 31.12. 2020 bola suma 480 675 €. V závere roka 

máme zazmluvnených dvoch Covid asistentov pre marginalizované skupiny.  

Na záver sa starostka poďakovala všetkým poslancom za spoluprácu v uplynulom roku 2020, 

povedala, že mestskej časti sa darilo a darí realizovať naplánované úlohy aj vďaka ich prístupu 

a ochote a verí, že aj tento rok 2021 sa ponesie v „tomto duchu“. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č.  120 

(Hlasovanie č. 8 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 6/ Slovo pre verejnosť 

 Starostka uviedla, že z dôvodu sprísnených epidemiologických opatrení nie je prípustná účasť 

verejnosti na rokovaní miestneho zastupiteľstva, preto uzatvorila tento bod a pokračovalo sa 

v rokovaní. 

 

  

K bodu č. 7/ Informácia o zámere PARK NAD JAZEROM 

 Starostka odovzdala slovo p. Benčovi, aby prítomným odprezentoval  svoj zámer v rekreačnej 

lokalite Jazero. Materiál o projekte mali všetci prítomní poslanci vytlačený na stole. Počas príhovoru 

p. Benčo povedal, že je zo spoločnosti PNJ s. r. o., ktorá podniká v oblasti cestovného ruchu 

a gastronómie. Ako spoločnosť si vytipovali tri lokality v Košiciach, kde by chceli svoj projekt 

zrealizovať. Jedná sa o podporu a rozvoj atrakcií a prevádzkovanie doplnkových služieb. Tento 

projekt by bol zaujímavý nielen pre miestnych obyvateľov, ale aj pre zahraničných turistov. Pri 

prezentácii na plátne p. Benčo uviedol, že projekt by pozostával z 3 etáp, pričom prvá by tvorila tri 

športovo oddychové zóny a to: (pozn. projekt bol predstavený videoprezentáciou) 

3 D bludisko v korunách stromov 
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Lokal bistro s ponukou zdravého a čerstvého občerstvenia a nápojov od našich regionálnych 

dodávateľov. 

Via – požičovňa kolobežiek s možnosťou spoznania MČ Nad jazerom a mesta Košice, pričom 

dodávateľ kolobežiek by bol HUGO SLOVENSKO – Košice. 

Ďalej uviedol, že 3D bludisko by malo rozlohu 486 metrov štvorcových, malo by tri poschodia vo 

výške 4-13 metrov, 13 lanových mostíkov s rôzne náročnými prekážkami, ďalej 14 prestupových 

domčekov, 107 metrov rôznych trás rôznej náročnosti, kapacita ihriska by bola pre 135 osôb a typové 

ihrisko s nerezových tobogánom. Dodal, že nie je to aktivita len pre deti, ale aj pre dospelých.  

            Povedal, že park Nad jazerom bude v rámci areálu plný oddychových zón – lavičiek, altánkov 

s krbom či mini kinom ako aj miestom pre mini koncerty. Pre deti bude k dispozícii detské 

pieskovisko a rôzne malé preliezky. Ponuku taktiež doplní požičovňa e – kolobežiek a lokálne bistro 

s regionálnymi špecialitami. V ponuke budú aj rôzne reklamné predmety na predaj areálu park Nad 

jazerom a Mesta Košice. Tento projekt by mal byť zastavaný na území parcely 4440/1 LV 11 650. 

V druhej etape v roku 2024 -2027 by mal byť zrealizovaný sieťový park Jazero v korunách stromov 

a s rozlohou 800 metrov štvorcových pôjde o najväčšiu exteriérovú sieťovú trampolínu v rámci SR. 

V tretej etape v roku 2028-2031 by pribudla vyhliadková veža, ktorá by bola vysoká 25 metrov. 

Taktiež by bolo v pláne prevádzkovanie Zip line Jazero – kde by sa mohli návštevníci sídliska 

previesť na lane ponad vodnú plochu jazera. Projekt by mal byť realizovaný bez investícii mestskej 

časti. P. Benčo dodal, že benefitmi tejto atrakcie bude zveľadenie lokality Jazera, dlhodobý rozvoj 

projektu cez exluzívne atrakcie, projekt bez investícii mestskej časti, spolupráca s mestskou časťou, 

predškolskými, školskými a voľnočasovými zariadeniami a celou komunitou obyvateľstva MČ, 

organizovanie rôznych nových a tradičných podporných kultúrno – spoločenských akcií, podpora 

regionálnych dodávateľov, taktiež vytvorenie nových pracovných miest. Po prezentácii sa následne 

starostka poďakovala p. Benčovi.a povedala, že keď sa Covid situácia „ukľudní“, bude projekt 

prerokovaný klasickým štandartom v komisii Výstavby, športovej komisii, tiež je potrebné 

stanovisko Hlavného architekta.  

              Následne starostka otvorila rozpravu. V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil p. Schwarcz, 

ktorý povedal, že sa mu predstava projektu veľmi páči, nakoľko má dve malé deti, má veľa 

precestovaného a navštívil veľa rôznych atrakcií. Ďalej sa opýtal, že nakoľko spoločnosť vznikla pred 

štyrmi mesiacmi, či je takýto veľký projekt realizovateľný, čo sa týka skúseností. Ďalšia otázka bola 

ohľadom vstupného, ktoré atrakcie budú zdarma pre návštevníkov a ktoré budú spoplatnené. P. Benčo 

povedal, že vstupné na ihrisku bude, nakoľko samozrejme výstavba takého projektu je náročná 

a ihrisko „musí na seba zarobiť. Vstupné bude celodenné s jednotnou tarifou. V rámci diskusie sa 

ešte prihlásil o slovo p. Frnčo, ktorý sa opýtal, keďže sa jedná o novú spoločnosť aké má skúsenosti 

s takými projektami, či už spoločnosť podnikala v takejto oblasti. P. Benčo odpovedal, že pracoval 

21 rokov na rôznych biznis pozíciách v oblasti marketingu. Projekt by bol financovaný z dotácii, 

taktiež v spolupráci s českou firmou UNIPARK, ktorá tieto projekty realizuje v Čechách, ďalej je to 

spolupráca s firmou Manarola, ktorá je konzultačnou spoločnosťou projektu cez poradenstvo v rámci 

možnosti realizácie, ekonomiky, financovania a dlhodobej efektivity projektu, ďalej - arch and craftd 

– dodávateľ komplexnej agendy, inžinieringu a dozoru stavby a spolupracovať na projekte budú aj 

ďalšie spoločnosti. V rámci rozpravy sa ešte prihlásil o slovo p. Seman, ktorý sa opýtal, či spoločnosť 

je pripravená aj na prípadný výpadok účastníkov, keď sa podarí mč získať financie na čistenie jazera. 

P. Benčo odpovedal, že spoločnosť ráta so všetkým a verí, že sa projekt podarí zrealizovať. V rámci 

rozpravy sa ešte o slovo prihlásila p. Hricková, ktorá povedala, že spoločnosti veľmi „drží palce“ a 
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nápad - spojenie prírody a atrakcií sa jej veľmi páči a „ukáže čas“ ako to bude zrealizovateľné. Ďalej 

dodala, že každý projekt prináša riziko a zaujíma ju otázka vplyvu výstavby tohto projektu na životné 

prostredie a či firma bude poistená na prípadné škody na životnom prostredí. P. Benčo odpovedal 

poslankyni, že poistení budú, vysvetlil, že je tam 5 miest, kde projekt môže byť zrealizovaný bez toho 

aby sa „dotkli“ stromov, ale zároveň dodal, že jemné úpravy vrchnej časti stromov sa vykonajú, aby 

atrakcia bola bezpečná pre účastníkov. Dodal, že za 14 rokov spoločnosť Unipark nezaznamenala 

žiadne zranenie klientov. 

Starostka následne poďakovala p. Benčovi za prezentáciu a dodala, že keď projekt bude 

úspešný, budeme ako mestská časť jedinečná v našom meste s takouto výstavbou. Povedala, že 

spoločnosti „drží palce“ a nech elán zotrvá. V rámci rozpravy už nemal nikto z prítomných poslancov 

žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia -  uznesenie č. 121 

(pozn. poslankyňa Lenártová opustila miestnosť) 

(Hlasovanie č. 9 z prít. 10 za 9, zdržal sa 1) 

 

 

K bodu č. 8/ Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie 

č. 122 

(Hlasovanie č. 10 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 9/ Správa o výsledkoch kontroly 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie 

č. 123 

(Hlasovanie č. 11 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 10/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2020 

Materiál bol predložený písomne. 
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Starostka povedala, že v súlade s uznesením č. 75 z 10. riadneho zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom zo dňa 27. februára 2020, ktorým miestne 

zastupiteľstvo poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2020 

rozpočtovými opatreniami sa predložila informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach: č. 7 - 9 

schválených starostkou mestskej časti dňa 24. 8. 2020 a č. 10 - 16 schválených starostkou mestskej 

časti dňa 2. 12. 2020. Starostka dodala, že všetko je rozpísané v predloženom materiály a pri 

rekapitulácii povedala, že rozpočtovými opatreniami č. 7 až 16 sa zvýšil rozpočet bežných príjmov o 

čiastku  +56 634 €, rozpočet príjmových finančných operácií o sumu  +45 675 €, t. j. rozpočet 

celkových príjmov vzrástol  o sumu +102 309 €.Zvýšil sa rozpočet bežných výdavkov o sumu 

+102 309 € a uskutočnili sa presuny medzi položkami rozpočtu bežných výdavkov. 

Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2020  schválený  v objeme 1 542 792 €. Čiastka 179 049 € 

zodpovedajúca objemu zmien bežných výdavkov realizovaných rozpočtovými opatreniami č.  1 až č. 

16 predstavuje podiel 11,61 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien - 

najviac  20 % bežných výdavkov. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 124 

(Hlasovanie č. 12 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 11/ Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na 

rok 2021 a na roky 2022 – 2023 

Materiál bol predložený písomne, je zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli. Starostka povedala, že základnými východiskami pre zostavenie rozpočtu na rok 2021 a 

stanovenie priorít pre oblasť bežného aj kapitálového rozpočtu okrem právnych noriem sú: 

▪  Vývoj ekonomickej a epidemiologickej situácie v Slovenskej republike v súvislosti so šírením 

pandémie COVID 19 a s prijatými opatreniami vlády SR a Úradu verejného zdravotníctva, ktorý 

musíme rešpektovať 

▪   Prognózy ekonomického vývoja SR v nasledujúcom období s  vplyvmi  do oblasti tvorby zdrojov,  

najmä príjmov z podielových daní a transferov od mesta Košice, 

▪   Údaje o návrhu programového  rozpočtu mesta Košice na rok 2021  a na roky 2022 - 2023,  

 Programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na roky 2021- 2023 je základným 

nástrojom finančného hospodárenia mestskej časti. Bol zostavený na obdobie troch rozpočtových 

rokov, pričom záväznými ukazovateľmi rozpočtu sú iba rozpočtované príjmy a rozpočtované 

výdavky rozpočtového roku 2021. Starostka následne vymenovala najdôležitejšie aktivity mestskej 

časti v roku 2021, ktorými sú a budú: 

 

1.  Čistota a poriadok na sídlisku a v Rekreačnej lokalite Jazero 

2.  Nákup mobiliáru - najmä parkových košov a lavičiek 
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3.  Revitalizácia  detského ihriska na ulici Poludníková 

4.  Fitpark na uliciach Baltická - Kaspická - Bukovecká 

5.  Rekonštrukcia multifunkčného ihriska v Rekreačnej lokalite Jazero 

6.  Dokončenie ihriska Žihadielko na Sputnikovej ulici 

7.  Rozšírenie kamerového systému v priestore Trhoviska Ždiar 

8.  Verejné osvetlenie chodníkov na ulici Ždiarska - Trhovisko - Rovníková 

9.  Riešenie statickej dopravy - parkovisko na Ladožskej a Jenisejskej ulici   

10. Pokračovanie  projektu Zmena dopravného značenia v mestskej časti s cieľom uvoľnenia      

parkovacích miest  na sídlisku od dodávok 

11. Projektová dokumentácia - Verejné osvetlenie chodníkov na Dneperskej a Levočskej ulici 

12. Projektová  dokumentácia - Sociálne zariadenie - Trhovisko Ždiar 

13. Projektová dokumentácia - Rekonštrukcia južného schodiska OC Branisko 

14. Spolupráca s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení  problému siníc v 

jazere 

15. Formou poskytnutia dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v mestskej časti  

16. Podpora činnosti Denného centra pre seniorov podľa vývoja epidemiologickej situácie 

17. Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov 

18. Poskytovanie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi  

19. Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov formou rôznych druhov programov v spolupráci s 

Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR podľa vývoja epidemiologickej situácie  

20. Realizácia kultúrno - spoločenských a športových aktivít v mestskej časti podľa vývoja 

epidemiologickej situácie 

21. Dokončenie projektu Sčítania obyvateľov, domov a bytov 2021 

22. Duálne vzdelávanie  podľa vývoja epidemiologickej situácie 

23. Zriadenie mobilného odberového miesta na bezplatné antigénové testovanie obyvateľstva na 

COVID 19 – Starostka dodala, že mč je jediná z mestských časti v Košiciach ktorej sa podarilo 

zapojiť do testovania, dodala, že je rada, že môže občanom poskytnúť túto možnosť prevádzkovania 

vlastného mobilného miesta, nakoľko občanov je veľa a aktuálny test je pre pracujúcich ľudí povinný 

zo strany štátu. Výdavky s prevádzkou MOM sú plne hradené štátom. 

 Starostka ďalej uviedla, že bežné príjmy  na rok 2021 sú rozpočtované v sume 1 292 067 € 

a sú nižšie o  sumu  272 335 €  oproti  schválenému rozpočtu na rok 2020 najmä z dôvodu zmenenej 

metodiky účtovania príjmov za stravné lístky zamestnancov a dôchodcov a tiež príjmov z refundácií 

médií od nájomcov.  
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Zmena účtovania bude znamenať nižšie príjmy, ale zároveň o túto čiastku budú  znížené aj výdavky 

bežného rozpočtu. Kapitálové  príjmy na rok 2021 sú rozpočtované v sume 50 001 €  a sú najmä 

z dôvodu znížených príjmov od mesta Košice nižšie o sumu 53 299  oproti rozpočtu roku 2020. 

Príjmové finančné operácie v celkovej čiastke 177 517 € predstavujú čerpanie  fondu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja  na kapitálové výdavky v sume 171 300 € - financovanie rozpočtovaných 

kapitálových výdavkov mestskej časti a čiastka 6 217 € predstavuje použitie transferu zo štátneho 

rozpočtu z roku 2020    na výdavky projektu Sčítania domov a bytov 2021. Bežné výdavky rozpočtu 

roku 2021 vo výške 1 280 412 € zabezpečujú plnenie základných samosprávnych úloh Mestskej časti 

Košice - Nad jazerom. Sú o sumu 262 380 € nižšie ako rozpočet bežných výdavkov na rok 2020 

najmä z dôvodu zmenenej metodiky účtovania príjmov za stravné lístky zamestnancov a dôchodcov 

a tiež príjmov z refundácií médií od nájomcov.  Kapitálové výdavky na rok 2021 sú rozpočtované  vo 

výške 221 300 € a sú o sumu 67 500 € vyššie ako rozpočet kapitálových výdavkov na rok 2020. 

Starostka dodala, že všetko je uvedené v písomnej podobe. 

Starostka povedala, že sa ešte doplní poslanecký doplňujúci návrh k zmene programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2021. Jedná sa o to, že 1. V nadväznosti na 

aktuálny vývoj epidemiologickej situácie v Slovenskej republike vyvolanej šírením nového 

koronavírusu, ktorý spôsobuje ochorenie COVID-19 s cieľom ochrany verejného zdravia uzatvorilo 

Ministerstvo zdravotníctva Slovenskej republiky s Mestskou časťou Košice – Nad jazerom dňa 7. 2. 

2021  zmluvu o spolupráci.   Mestská časť sa zaviazala zabezpečiť vykonávanie odberu vzoriek 

biologického materiálu a následnú diagnostiku ochorenia COVID-19, a to v rozsahu a spôsobom 

dohodnutým s ministerstvom zdravotníctva. Ministerstvo zdravotníctva sa zaviazalo poskytnúť 

súčinnosť a zaplatiť dohodnutú cenu.  

Cena plnenia: za účelom uhradenia nákladov spojených s vybavením MOM a vykonávaním 

diagnostických vyšetrení je  jednorazová platba vo výške 1 118,87 € za materiálno – technické 

vybavenie mobilného odberového miesta a odplata vo výške 871,05 € /pracovný deň poskytovania 

diagnostických vyšetrení alebo vo výške 1 295,35 €/deň pracovného pokoja alebo sviatok.  Zmluva 

o spolupráci je uzatvorená do 31. 3. 2021 s opciou na objednanie služieb ministerstvom zdravotníctva 

do 30. 6. 2021.  

Následne p. B. Berberich predniesol návrh na uznesenie. V rámci rozpravy sa o slovo 

prihlásila poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že by sa chcela vyjadriť k bodu - Rozpočet a 

chcela by poprosiť predsedu Sociálne- zdravotnej komisie, aby sa prejednali aktivity v rámci tejto 

komisie, keďže predpokladá, že v súčasnej epidemiologickej situácii sa nebudú konať aktivity ako 

napr. „Vítanie novorodencov“. Starostka poslankyni odpovedala, že „uvidíme, čo prinesie tento rok“ 

a keby sa nezlepšila epidemiologická situácia, finančné prostriedky sa presunú do ďalšieho roka 

a vznikne prebytok. Následne poďakovala poslankyni za podnet a povedala jej, že uvíta každý nápad, 

ktorý by sa v súčasnej situácii dal zrealizovať pre občanov. Zároveň povedala, že mestská časť 

objednala 10 000 ks respirátorov, keďže od 8. marca je ich nosenie povinné v interiéroch a chce ich 

zabezpečiť ohrozeným skupinám občanov. Taktiež je objednaných 25 000 ks jednorázových rúšok. 

S súčasnej situácii, nevie koľko kusov bude reálne doručených a kým to nie je isté nebude sa to 

propagovať. Dodala, že sa s respirátormi „roztočil biznis“ a trhová cena sa neustále mení.  

Následne povedala poslancom, že privíta ich aktivitu v distribúcii a kto bude chcieť pomôcť 

je vítaný, pretože bude náročné distribuovať takéto množstvo zásielok. Dodala, že chce poďakovať 

všetkým poslancom aj neposlancom, ktorí pomáhali pri testovaní. 
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Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných 

žiadne dotazy ani pripomienky. Následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 125 

(Hlasovanie č. 13 z prít. 11 za 11) 

 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia ako celku – uznesenie 

č. 126 

(Hlasovanie č. 14 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 12/ Voľba volebnej komisie 

Starostka uviedla, že uznesením č. 114 zo dňa 29.10.2020 k vyhláseniu a spôsobu vykonania 

voľby kontrolóra mestskej časti miestne zastupiteľstvo  schválilo tajné hlasovanie a  hlasovací lístok 

spoločný.  Na spočítanie  hlasov na hlasovacích lístkoch je potrebné  zvoliť volebnú komisiu. Navrhla,  

aby bol najskôr zvolený predseda volebnej komisie a potom členovia. Poprosila poslancov o návrhy 

na predsedu volebnej komisie. Návrh dala poslankyňa A. Jenčová, ktorá navrhla seba za predsedu 

volebnej komisie, keďže sa nikto iný z prítomných poslancov neprihlásil. Následne na to starostka 

vyzvala návrhovú komisiu, aby hlasovala o predsedovi. 

(Hlasovanie č. 15 z prít. 11 za 11) 

Následne starostka vyzvala prítomných poslancov, aby pristúpili k voľbe členov volebnej 

komisie. Poslanec B. Berberich navrhol p. R. Frnča a poslankyňa A. Gajdošová navrhla p. J Skonca. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. 

– uznesenie č. 127 

 (Hlasovanie č. 16 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 13/ Voľba kontrolóra mestskej časti a určenie platu kontrolóra 

Starostka uviedla, že skôr ako sa pristúpi k voľbe kontrolóra mestskej časti je potrebné aby 

prítomných informovala, že do termínu  uzatvorenia prihlášok na funkciu kontrolóra mestskej časti t. 

j. do 14. januára 2021 do 15:00 hod. bola doručená prihláška  jedného kandidáta.  

Mandátová komisia na svojom rokovaní dňa 19.01.2021 konštatovala, že  kandidát prihlášku 

doručil osobne dňa 08.01.2021 na adresu Miestny úrad Mestskej časti Košice – Nad jazerom, 

Poludníková 7, 040 12  Košice,  v stanovenom termíne a čase s označením obálky „Voľba kontrolóra 

mestskej časti – neotvárať“. Prihláška bola zaevidovaná dňa 08.01. 2021 pod ev. č. 81/2021. Komisia 

po otvorení obálky kontrolovala, či podaná prihláška spĺňa náležitosti určené uznesením č. 114.   
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Komisia konštatovala, že obálka kandidáta obsahovala stanovené náležitosti - písomnosti a 

odporučila zaradiť kandidáta PhDr. Patrika Géciho na voľbu kontrolóra Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom. Ďalej  povedala, že je potrebné  dohodnúť si techniku  volieb a pripomenúť si  zákonné 

ustanovenia  pre voľbu kontrolóra a spôsob hlasovania. Starostka navrhla určiť, aby sa kandidát na 

kontrolóra  predstavil  slovnou prezentáciou v rozsahu  maximálne 5 minút, v písomných materiáloch 

prítomní poslanci dostali štruktúrovaný  životopis  kandidáta. Pripomenula prítomným, že na zvolenie 

miestneho kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov miestneho 

zastupiteľstva. Starostka otvorila k tomu bodu rozpravu. 

V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil p. R. Frnčo, ktorý povedal, že by rád vyjadril svoj názor 

k voľbe kontrolóra, jedná sa o to, že sa prihlásil len jeden kandidát a  uznesenie síce bolo splnené, ale 

do budúcnosti by bolo dobré pri voľbe kandidáta urobiť aj propagáciu na toto miesto, aby sa mohlo 

prihlásiť viac kandidátov a dodal, že samozrejme nemá nič proti súčasnému kontrolórovi, ale v rámci 

sociálnych sietí, či časopisu Jazerčan sa mohlo toto miesto spropagovať a malo by byť tých 

kandidátov viac, pretože je zvláštne, že sa prihlásil len jeden kandidát. Starostka mu následne 

odpovedala, že sú samosprávy a inštitúcie, kde voľba kontrolóra v súčasnej epidemiologickej situácii 

ani neprebehla a daný kontrolór „nadsluhuje rok“. Dodala, že voľba prebehla v štandartnom termíne 

zo zákona a tak ako má byť. Povedala, že sa kládol dôraz na to, aby boli dodržané všetky predpisy.  

Voľba kontrolóra mestskej časti bola zverejnená na úradných tabuliach, aj na webovej stránke. Nikto 

ďalší z prítomných poslancov nemal žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka následne vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 128 

 (Hlasovanie č. 17 z prít. 11 za 11) 

 

 Starostka povedala prítomným,  že nasleduje predstavenie kandidáta, ktorým je PhDr. P. 

Géci, a vyzvala ho, aby sa predstavil a následne otvorí rozpravu na prípadné otázky poslancov.  

(Nasledovalo verbálne predstavenie kontrolóra- jeho príhovor) 

 Po predstavení sa, kontrolór PhDr. P. Géci povedal, že prítomní poznajú jeho prácu a že bude 

pokračovať v už „nastolenom trende“, ktorý tu je 12 rokov. Ak má niekto nejaké otázky, rád mu ich 

zodpovie.  

Starostka poďakovala za predstavenie PhDr. P. Gécimu a následne otvorila rozpravu. V rámci 

rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka sa poďakovala PhDr. 

P. Gécimu za spoluprácu počas uplynulých rokov. Následne prítomným poslancom oznámila, že sa 

pristúpi k voľbe kontrolóra mestskej časti. Vysvetlila spôsob hlasovania. Na tajné hlasovanie sa 

použijú hlasovacie lístky, ktoré  budú  poslancom rozdané. Na celý priebeh tajného hlasovania dozerá 

komisia zvolená MiZ, ktorá spočítava hlasy a vyhotovuje zápisnicu o výsledku tajného hlasovania. 

Predseda následne vyhlási výsledky tajného hlasovania. Na hlasovacom lístku je kandidát  

s uvedením akademického titulu,  priezviska a mena.  Hlasovací lístok je opatrený pečiatkou mestskej 

časti. Na hlasovacom lístku poslanec zakrúžkovaním určí či je za kandidáta alebo proti hlasovaniu za 

kandidáta uvedeného na hlasovacom lístku, resp. sa zdržal hlasovania. Hlasovací lístok po úprave  

vhodí do hlasovacej urny. Platný hlasovací lístok je ten, ktorý je: na predpísanom tlačive, má 
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zakrúžkovanú iba jednu z možností  hlasovania. Pokiaľ sa poslanec pri hlasovaní zmýli, neplatný údaj 

preškrtne a  zakrúžkuje správny údaj. 

 

Starostka následne  poprosila predsedu komisie, aby rozdal hlasovacie lístky. Dodala, že po 

voľbe bude vyhlásená krátka prestávka. Volebná komisia, ktorá bola schválená, riadi priebeh volieb, 

zisťuje výsledky volieb, spočítava hlasy a vypracuje zápisnicu z voľby.  

Následne po pozbieraní hlasovacích lístkov bola vyhlásená krátka 7 minútová prestávka. 

 Po prestávke starostka vyzvala predsedu volebnej komisie, aby oboznámil prítomných 

s výsledkami voľby kontrolóra. Predsedníčka volebnej komisie poslankyňa A. Jenčová prítomným 

oznámila, že platných hlasovacích lístkov je 11, počet hlasovacích lístkov, ktorí hlasovali „za“ je 

v počte 11. Počet hlasovacích lístkov, ktorí hlasovali za návrh za kontrolóra P. Géciho je v počte 11. 

Predsedníčka volebnej komisie zhrnula, že nadpolovičnú väčšinu platných hlasov získal P. Géci 

a zagratulovala mu k zvoleniu do ďalšieho funkčného obdobia. Následne sa za zvolenie poďakoval 

kontrolór P. Géci a dodal, že sa bude snažiť spolupracovať s poslancami a s pani starostkou tak, aby 

všetky kroky smerovali k spokojnosti občanov a aby všetci ostatní boli spokojní s jeho prácou. 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 129 

 (Hlasovanie č. 18 z prít. 11 za 11) 

 

Starostka povedala, že sa pristúpi k určeniu platu kontrolóra. Metodika výpočtu platu kontrolóra je 

uvedená v dôvodovej správe. V zmysle platnej legislatívy je možné schváliť kontrolórovi okrem platu 

aj odmenu a to do výšky 30% mesačného platu. Následne starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. 

V rámci rozpravy sa o slovo prihlásila poslankyňa A. Gajdošová, ktorá povedala, že v súlade so 

zákonom podľa paragrafu č 11, ods. 4, písmena j, paragrafu 18 c, odstavec 5, zákona č. 369/1990, 

zbierky o obecnom zriadení prednáša návrh na mesačnú odmenu kontrolóra mestskej časti. Uviedla, 

že uvedený návrh odôvodňuje okrem potreby zabezpečovania výkonu nezávislej kontroly od 

akýchkoľvek nežiadúcich vplyvov, čo sledoval aj zákonodarca pri spôsobe určovania platov 

odmeňovania kontrolórov v obci, ale aj z dôvodu výkonu činností nad rámec zákonných povinností, 

ktoré vykonáva kontrolór v našej mestskej časti. Povedala, že keďže kontrolór vykonáva aj iné 

činnosti, ktoré sú za iných okolností v pôsobnosti prednostov miestnych úradov, ako napríklad 

konzultuje a spolupracuje pri vytváraní vnútorných noriem miestneho úradu, spolupracuje s 

príslušnými oddeleniami pri plnení úloh vyplývajúcich pre miestny úrad z rozhodnutia orgánov 

mestskej časti, zúčastňuje sa porád na úrovni starostov a spolupracuje pri riešení z nich vyplývajúcich 

úloh, vyjadruje sa k rozhodnutiam iných orgánov vo vzťahu k mestskej časti, napr. protest 

prokurátora atď. realizuje predbežnú finančnú kontrolnú činnosť ešte pred uskutočnením finančných 

operácií, spolupodieľa sa na príprave podkladov a materiálov z Miestneho zastupiteľstva aj na 

základe uvedeného a  z výsledkov vyplývajúcich z jeho práce za posledných 12 rokov v našej 

mestskej časti navrhuje mesačnú odmenu vo výške 15% z mesačného platu hlavného kontrolóra 

mestskej časti. Dodala, že navrhovaná odmena je polovica so zákonom určenej možnej odmeny 

u kontrolóra a jedná sa o tú istú finančnú čiastku akú dostával za výkon svojej funkcie doteraz. 

V rámci rozpravy sa prihlásil o slovo p. B. Berberich, ktorý navrhol dve samostatné hlasovania, prvé 

o mesačnej odmene kontrolóra a druhé o plate ako celku. Starostka uviedla, že takto to aj musí byť. 

V rámci diskusie navrhol p. R. Frnčo krátku prestávku. O slovo sa prihlásila poslankyňa A. Jenčová, 

ktorá povedala, že je toho názoru, že odborníkov treba odmeniť a kontrolór nemôže podnikať, preto 
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zákonodarca dáva túto možnosť. V rámci diskusie navrhol „kontrolku“ p. R. Schwarcz, aby do 

budúcna pri zistení vážnejších nedostatkov pri výkone funkcie kontrolóra sa mohol prehodnotiť plat 

kontrolóra. Dodal, že zahlasuje za odmenu kontrolóra. V rámci diskusie sa ešte prihlásila o slovo 

poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že súhlasí s odmenou kontrolóra, keďže nemôže podnikať 

pri svojej činnosti, ale zároveň súhlasí aj s návrhom p. R. Schwarcza.  

Starostka v rámci diskusie povedala, že plat kontrolóra sa môže prehodnotiť kedykoľvek 

a keď bude mať niekto z prítomných pocit, že s určitými vecami nie je spokojný, samozrejme  sa dá 

prehodnotiť výška odmeny kontrolóra na ďalšom zastupiteľstve. V rámci diskusie už nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Na základe všeobecného súhlasu a požiadavky 

poslanca R. Frnča bola udelená krátka prestávka.  

Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia k mesačnej odmene platu 

kontrolóra – uznesenie č. 130 

 (Hlasovanie č. 19 z prít. 11, za  6, proti: 4, zdržal sa: 1) 

 

Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia k určeniu platu kontrolóra. V rámci 

rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky – uznesenie č. 131 

 (Hlasovanie č. 20 z prít. 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č. 14/Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2021 

 Materiál bol predložený písomne, bol prerokovaný v miestnej rade a vo finančnej komisii.  

Starostka uviedla, že Mestská časť Košice – Nad jazerom  Všeobecne záväzným nariadením č. 44 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti upravuje poskytovanie dotácií z rozpočtu mestskej 

časti. Do termínu predkladania žiadostí, t. j. do 31. 01. 2021  bolo na Miestny úrad Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom doručených celkovo 13 kompletných žiadosti o poskytnutie dotácie, v ktorých 

požiadali o poskytnutie dotácií spolu vo výške 10300,-€. U troch subjektov, ktorí požiadali 

o najvyššiu sumu 1500,-€, navrhujeme zníženie o 100,-€, ostatných žiadateľov môžeme uspokojiť 

v požadovanej výške. Zároveň všetky žiadosti o poskytnutie dotácie sú podrobne rozpísané 

v dôvodovej správe spolu s tabuľkou. 

 

Poslanci na návrh poslankyne A. Jenčovej sa dohodli, že sa nebude ku každej žiadosti 

samostatne hlasovať, návrhová  komisia prednesenie  „am blok“  uznesenie, o ktorom sa zahlasuje, 

nakoľko všetci poslanci súhlasili so všetkými dotáciami. 

 

 

O dotácie požiadali tieto subjekty: 
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1. Slovenský skauting, Východoslovenská oblasť, 1 oddiel Dzive labute Košice – Nad jazerom, 

o.z. – na akciu/projekt: „Skauti na jazere“ 

Stručná charakteristika: Podpora rozbehnutia skautského oddielu v MČ 

Účel použitia dotácie: nákup základných skautských pomôcok a náradia, súčasti rovnošiat, 

skautských šatiek, základné kancelárske potreby 

Realizácia účelu: do konca septembra 2021, Košice – Nad jazerom 

Výška požadovanej dotácie: 200,- € 

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: neboli poskytnuté. 

Miestna rada odporučila sumu  200,- € a Komisia finančná odporučila sumu  200,- €. 

 

2.  G mini Dance team, Sputniková 7, 040 12 Košice – Nad jazerom, o. z. na akciu / projekt: 

„Chod a prevádzka G Mini Dance teamu“ 

Stručná charakteristika:  Chod a prevádzka G Mini Dance teamu: prenájom tanečných priestorov, 

zakúpenie technického zariadenia / notebook/ na zabezpečenie kvalitného ozvučenia, na 

organizovanie akcií, nákup kostýmov, doplnkov, cvičebné, gymnastické zariadenie TATAMI.                                                                                                                

Realizácia účelu:  Celoročné využitie na chod o. z. 

Výška požadovanej dotácie: 1 500,- €                

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/800,-€, 2019/600,-€, 2018/1000,-€; 

2017/380,-€;  

Miestna rada odporučila sumu 1400,- € a Komisia finančná odporučila sumu 1400,- € 

 

3. Združenie kresťanských seniorov Slovenska, miestna pobočka Košice – Nad jazerom, Klub 

kresťanských seniorov Košice – Nad jazerom, Levočská 5, 040 12 Košice – Nad jazerom, 

na akciu/projekt:  Na činnosť klubu v roku 2021                                                                                               

Stručná charakteristika: rozvoj duchovného a hmotného dobra staršej generácie, rozvíjanie 

občianskeho a kresťanského povedomia členov,  sympatizantov a podporovanie medzigeneračnej 

spolupráce.                                                                                                                                           

Účel použitia dotácie: na dopravu, ubytovanie, stravná jednotka, občerstvenie, lístky a vstupenky na 

kultúrne podujatia, ceny do tomboly.                                                                                                 

Realizácia účelu: celoročné využitie                                                                                                     

Výška požadovanej dotácie: 1 500,- €.                                                                                             

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/1300,-€, 2019/300,-€ 2018/500,-€; 

2017/290,-€;                                                                                              

Miestna rada odporučila sumu 1400,- € a Komisia finančná odporučila sumu 1400,- €. 

 

4. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Hlavná 68, 040 01 Košice – Staré mesto,  o. z,      

pobočka  Košice - Juh                                                                                                                                                

na akciu/projekt:  „Zájazd na Duklu pre vybraných študentov z MČ Jazero, Volejbalový turnaj IV. 

Ročník, Účel použitia dotácie : úhrada dopravy-autobus, kvety k pamätníkom, medaile, poháre 

a tričká                                                                                                                                              

Realizácia účelu:  Dukla, Svidník, september 2021 - telocvičňa v škole                                               

Výška požadovanej dotácie: 350,- € Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/350,-

€, 2019/ 250,-€, 2018/300,-€.                                                                                                         

Miestna rada odporučila sumu 350,- € a Komisia finančná odporučila sumu   350,- €. 
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 5. PIMPOLLO, Čingovská 9, 040 12 Košice – Nad jazerom, o. z.                                                         

na akciu/projekt : „Pátrač Tino spoznáva“                                                                                          

Stručná charakteristika: ide o zábavno-vzdelávaciu hru pre deti, rodičov a učiteľov.                             

Účel použitia dotácie: na spracovanie a tlač brožúrok, prenájom priestorov, kultúrny program, 

animátori, akcie, tlač plagátov a letákov, odmeny a darčeky pre deti.                                                                                                                                      

Realizácia účelu: celý rok 2021, Košice.                                                                                                  

Výška požadovanej dotácie: 950,- €.                                                                                           

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/600,-€, 2019/ 300,-€, 2018/500,-€; 

2017/380,-€;                                                                                                                                         

Miestna rada odporučila sumu  950,- € a Komisia finančná odporučila sumu   950,- €. 

 

6. Školský športový klub TYDAM Košice, Užhorodská 1, 040 11 Košice, o. z.                                   

na akciu/projekt: Na úhradu činnosti klubu 2021                                                                                 

Stručná charakteristika: ako školský športový klub sa zaoberáme výchovou a vzdelávaním detí 

a mládeže prostredníctvom športu, konkrétne basketbal.                                                                       

Účel použitia dotácie: Na úhradu činnosti klubu, materiálne vybavenie družstva (oblečenie, lopty, 

pomôcky), vklady do súťaží a úhrada činnosti rozhodcov, doprava na súťažné, turnajové a 

priateľské zápasy; nájom tréningových priestorov – telocvične 

Realizácia účelu: rok 2021 – súťažné, turnajové a priateľské zápasy počas sezóny a nasledujúce 

roky.                                                                                                                                                  

Výška požadovanej dotácie: 1000,- €.                                                                                          

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/700,-€, 2019/400,-€, 2018/500,-€; 

2017/380,-€; 2016/600,-€.                                                                                                                   

Miestna rada odporučila sumu  1000,- € a Komisia finančná odporučila sumu  1000,- €. 

 

7. Detská organizácia FRIGO, Jantárová 10, 040 01 Košice, o. z.                                                                                      

na akciu/projekt: „Voľný čas s Frigom “                                                                                             

Stručná charakteristika: realizácia mimoškolských aktivít pre deti a mladých ľudí, výlety, expedície,  

kultúrne podujatia a prímestské tábory aj vzdelávacie aktivity pre dobrovoľníkov a animátorov.  

Účel použitia dotácie: na prepravu, vstupné, cestovné, ubytovanie, strava.                                        

Realizácia účelu: 05/2021-11/2021, MČ Jazero, Východné Slovensko, okolie Košíc do 150 km                                                                                              

Výška požadovanej dotácie: 1 500,- €                                                                                              

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/700,-€, 2019 /300,-€, 2018/500,-€.   

Miestna rada odporučila sumu  1400,- € a Komisia finančná odporučila sumu 1400,- €. 

 

8. Súkromné gymnázium, Dneperská 1, 040 12 Košice – Nad jazerom, n. z. 

 na akciu/projekt: : „ Voda má 66 anomálií verzus entropia",                                                                                   

Stručná charakteristika: umožniť žiakom realizovať experimenty, v ktorých budú pozorovať 

vybrané anomálie vody  a reálne budú mať priestor pozorovať zmenou vonkajších faktorov aj 

zmenu riadenia chaosu v sústave.                                                                                                      

Účel použitia dotácie: nákup materiálu na realizáciu aktivít projektu  ( kancelárske a technické 

potreby, fyzikálne a chemické pomôcky, pomôcky k odobratiu vzoriek vody, ich uskladnenie), 

zabezpečenie občerstvenia a pitného režimu pre dobrovoľníkov a redaktorov, nákup cien a darčekov 

pre deti, prezentácia podpory MČ. Realizácia účelu: rok 2021, apríl 2021 a vyhodnotenie 
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16.04.2021 v rámci dňa vody, priestory školy, materských škôl a vonkajšie prostredie MČ.                                                        

Výška požadovanej dotácie: 500,- €.                                                                                            

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/450,-€, 2019/300,€.                                           

Miestna rada odporučila sumu  500,- € a Komisia finančná odporučila sumu 500,- €. 

 

9. DOBRÁ ŠKOLA n. o., Dneperská 1, 040 12 Košice – Nad jazerom, n. o.                                                               

na akciu/projekt „Hravo-Zdravo-Veselo“                                                                                           

Stručná charakteristika: rozvíjať a viesť deti k fyzickému a duševnému zdraviu, zdravý životný štýl, 

stravovacie návyky a pohybové aktivity  žiakov mladšieho školského veku.                                                                                                                                   

Účel použitia dotácie: Nákup kancelárskych potrieb, drobné športové potreby, potravinárske 

suroviny, drobné ceny pre víťazov turnajov súťaží a hier, drobné darček pre všetky deti zúčastnené 

na celotýždňovom projekte, prezentácia projektu a podpory MČ.                                                                                    

Realizácia účelu: 11.10.2021 – 15.10.2021.                                                                                  

Výška požadovanej dotácie: 400,- €.                                                                                           

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/400,-€, 2019/300,-€                                        

Miestna rada odporučila sumu 400,- € a Komisia finančná odporučila sumu  400,- €. 

 

10. ANGEL DANCE SCHOOL, Rovníková 5, 040 12 Košice, o. z.  

na akciu/projekt: „Letný denný tanečno-športový tábor, Snow party".                                                                

Stručná charakteristika: Denný letný tábor v dvoch turnusoch, plávanie v bazénoch, návšteva 

gymnastickej haly, športovo-zábavného areálu a výlety.                                                                  

Účel použitia dotácie: autobusová preprava, prenájmy priestorov a zariadení, darčeky  pre deti, 

sladké odmeny, banner, športové pomôcky.                                                                                       

Realizácia účelu:  podujatia v roku 2021, letný denný tanečno-športový tábor     ( júl – august 2021) 

Spoločensko-relaxačné centrum na Juhu a  Snow party( december 2021) Kultúrne stredisko -Nad 

jazerom.                                                                                                                                                  

Výška požadovanej dotácie: 650,- €                                                                                             

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/650,-€, 2019/ 500,-€, 2018/400,-€. 

Miestna rada odporučila sumu  650- € a Komisia finančná odporučila sumu 650,- €. 

 

11. Cookies skauting club Košice, Šafáriková 21, 040 11 Košice, o. z.  

na akciu/projekt: „ Inline korčuľovanie pre deti, mládež aj dospelých“                                                                

Stručná charakteristika: Hlavnou úlohou je viesť deti k športu a zmysluplnému tráveniu voľného 

času. Naučiť deti korčuľovať a súčasne pestovať v nich sebavedomie a ctižiadostivosť, disciplínu 

a zanietenie pre šport. Podpora mladých talentov, ktoré nemajú pre tento šport vytvorené ideálne 

podmienky.                                                                                                                                        

Účel použitia dotácie: na materiálne zabezpečenie a činnosť klubu v roku 2021 - nákup športového 

oblečenia a náradia, prenájom športoviska.                                                                                                 

Realizácia účelu: do konca roka 2021, ZŠ Bukovecká 17                                                                          

Výška požadovanej dotácie: 1000,- €                                                                                                  

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/700,-€.                                                        

Miestna rada odporučila sumu  1000,- € a Komisia finančná odporučila sumu 1000,- €. 

 

12. Rodičovské združenie pri MŠ Azovská 1, 040 12 Košice, o. z. 
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 na akciu/projekt: „Dopravná olympiáda“                                                                                                                

Stručná charakteristika:  15 ročník Dopravnej olympiády pre materské školy  zo sídliska.                                                                                                                                           

Účel použitia dotácie: na odmeny pre súťažiacich, občerstvenie, spotrebný materiál, výzdoba.                                                                                                                                  

Realizácia účelu: jún 2021, na školskom dvore MŠ Azovská 1                                                     

Výška požadovanej dotácie: 250,- €                                                                                             

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/250,-€, 2019/250,-€.                                 

Miestna rada odporučila sumu  250,- € a Komisia finančná odporučila sumu 250,- €. 

 

13. Verejná knižnica Jána Bocatia, Hlavná č.48, 042 61 Košice, príspevková organizácia 

na akciu/projekt:  "Kniha – vždy nový zážitok"                                                                                  

Stručná charakteristika: rozšíriť záujem Jazerčanov o knižnicu a čítanie, rozšíriť ponuku knižného 

fondu.                                                                                                                                                       

Účel použitia dotácie: na nákup knižného fondu                                                                                

Realizácia účelu: 1. polrok 2021  

Výška požadovanej dotácie: 500,- €                                                                                                     

Dotácie poskytnuté žiadateľovi v minulých rokoch: 2020/200,-€, 2019/200,-€.                                    

Miestna rada odporučila sumu  500,- € a Komisia finančná odporučila sumu  500,- €. 

 

V rámci diskusie sa prihlásil o slovo poslanec R. Schwarcz, ktorý oznámil prítomným, že 

v prípade jedného subjektu – Detská organizácia FRIGO nemôže hlasovať, pretože sa jedná o konflikt 

záujmov.   Nikto z prítomných už nemal žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú 

komisiu o prednesenie uznesenia „am blok“ – uznesenie č: 132 

 

 (Hlasovanie č. 21 z prít: 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č.15/ Návrh na poskytnutie zľavy z nájomného pre nájomcov Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom z dôvodu hodného osobitného zreteľa za obdobie sťaženého užívania 

nebytového priestoru počas druhej vlny pandémie v zmysle opatrení na zamedzenie  šírenia 

choroby  COVID – 19 

Starostka uviedla, že sa jedná o rozsiahly materiál a tento materiál bol predložený písomne. 

Mestská časť Košice – Nad jazerom v súlade so zákonom č. 138/1991  Zb. o majetku obcí v platnom 

znení zverejnila svoj zámer – poskytnutie zľavy z nájomného dňa 11.02.2021 na svojej webovej 

stránke a na úradnej tabuli. 

Starostka povedala, že zo 16 subjektov požiadali 9 o úľavu a daným subjektom bude poskytnutá zľava 

na nájomnom po prerokovaní v miestnej rade vo výške 50% a starostka povedala, že sa jedná sa 

o celkovú sumu za dané obdobie vo výške 9 940,97 €. Starostka dodala, že pomoc je na mieste a je 

aj v záujme MČ, aby sa týmto subjektom pomohlo, keďže sa jedná o dlhodobých nájomcov. 

Mestská časť Košice – Nad jazerom je výlučným vlastníkom  nehnuteľnosti – budovy 

obchodného centra Čingov, Uralská ul. č. 3,  Košice a spoluvlastníkom a správcom (Zmluva o 

zverení majetku mesta do správy  č. 37/2002 zo dňa 02.04.2002) nehnuteľnosti - budovy obchodného 

centra Branisko, Spišské námestie č. 2, Košice.  
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Uvedené priestory sú prenajímané nájomcom za účelom prevádzkovania obchodov a služieb. 

Zákonom č. 349/2020 Z. z., ktorým sa dopĺňa Zákon č. 71/2013 Z. z. o poskytovaní dotácií 

v pôsobnosti Ministerstva hospodárstva SR v znení neskorších predpisov a schválenej Schémy štátnej 

pomoci na podporu ekonomiky v súvislosti s vypuknutím ochorenia COVID – 19 – Dotácia na 

nájomné v znení dodatku č. 1 SA. 59809 (2020/N), bol vytvorený zákonný rámec    na poskytovanie 

dotácií na úhradu nájomného pre nájomcov, ktorým bola v dôsledku prijatých mimoriadnych opatrení 

Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky proti pandémii choroby COVID-19 obmedzená  

možnosť predaja tovaru alebo poskytovania služieb. Dotáciu na úhradu nájomného je možné 

poskytnúť za obdobie sťaženého užívania vo výške, v akej bude poskytnutá zľava z nájomného na 

základe dohody medzi prenajímateľom a nájomcom, najviac však do výšky 50 %. 

V súvislosti s opatreniami Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky na 

zamedzenie šírenia choroby COVID-19 a s tým súvisiacimi obmedzeniami, t. j.  pozastavenie, resp. 

obmedzenie činnosti niektorých prevádzok, mestská časť dňa 11.01.2021 zaslala šestnástim 

nájomcom, ktorí majú nárok na úľavu na nájomnom v zmysle zákona č. 349/2020 Z. z., oznámenie 

o možnosti poskytnutia zľavy na nájomné a o možnosti poskytnutia dotácie na nájomné za obdobie 

sťaženého užívania. 

O poskytnutie zľavy z nájomného za obdobie počas sťaženého užívania požiadali mestskú časť títo 

nájomcovia: 

• Thu Nguyen Thi 

• PhDr. Marta Šamová - MAŠA 

• Ľudmila Grešová Obnova – vkus 

• Margaréta Sedláková – Chemagro 

• JOLLY ROGER s.r.o. 

• ELUKO s.r.o. 

• VTH, s.r.o. 

• Milena Kopačková 

• Verejná knižnica J. Bocatia v Košiciach 

 

Poskytnutie zľavy navrhujeme posúdiť ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa ustanovenia  

§ 9a ods. 9  písm. c) zákona č 138/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu, že 

v dôsledku opatrení Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky prijatých na zamedzenie 

šírenia nebezpečnej nákazlivej choroby COVID-19 bolo užívanie prenajatých nebytových priestorov 

sťažené, keďže došlo k pozastaveniu, resp. obmedzeniu činnosti prevádzok nájomcov bez ich 

vlastného zavinenia. 

A) Vzhľadom na vyššie uvedené predkladáme návrh na poskytnutie zľavy alternatívne vo výške    50 

%, 40 %, 30 %, 20 % alebo 10 % z nájomného za obdobie sťaženého užívania pre nájomcov, ktorí si 

podali žiadosť o poskytnutie zľavy na Mestskú časť Košice – Nad jazerom: 

B) Obdobie sťaženého užívania nebytových priestorov je priebežne aktualizované Ministerstvom 

hospodárstva Slovenskej republiky v závislosti od aktuálnych opatrení Úradu verejného 

zdravotníctva Slovenskej republiky. Podľa vývoja epidemickej situácie je ku dňu spracovania 

materiálu predpoklad, že obdobie sťaženého užívania nebytových priestorov bude naďalej pretrvávať 

najmenej do konca februára 2021. 
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Po schválení výšky poskytnutia zľavy z nájomného miestnym zastupiteľstvom, bude mestská časť 

postupovať podľa Zákona č. 349/2020 Z. z., ktorým sa dopĺňa Zákon č. 71/2013 Z. z. o poskytovaní 

dotácií v pôsobnosti Ministerstva hospodárstva SR v znení neskorších predpisov, a to spôsobom, že 

mestská časť v mene nájomcu požiada Ministerstvo hospodárstva SR o poskytnutie dotácie na 

nájomné. V prípade, ak MH SR podanú žiadosť o poskytnutie dotácie neschváli, nájomcovi nebude 

priznaná ani zľava na nájomnom zo strany mestskej časti. 

V súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č 138/1991 o majetku obcí je obec povinná      pri 

nájmoch majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorých miestne zastupiteľstvo 

rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, zverejniť zámer prenajať majetok týmto 

spôsobom najmenej 15 dní pred schvaľovaním nájmu miestnym zastupiteľstvom  na svojej úradnej 

tabuli a na internetovej stránke mestskej časti. Starostka povedala, že subjekty dostanú vždy toľko 

koľko schváli miestne zastupiteľstvo. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 133 

 (Hlasovanie č. 22 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č.16/ Návrh na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice 

– Nad jazerom a to stavby „Verejné osvetlenie chodníka popri rieke Hornád v Košiciach“, ktorá 

bola zrealizovaná na pozemkoch /evidovaných v registri „KN – C“/ parc. č. 3090, 3609, 3381, 

3382 a 3386 v k. ú. Jazero, LV č. 1704 na mesto Košice  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

za cenu 1,- € (slovom: jedno euro) pre zabezpečenie správy, údržby a prevádzky verejného 

osvetlenia. 

 

Prevádzka stavby verejného osvetlenia slúži verejnoprospešnému účelu a sú s ňou spojené 

náklady na služby, ako je dodávka elektrickej energie, opravy, údržby a pravidelné revízne kontroly 

elektrického zariadenia, ktoré bude zabezpečovať budúci vlastník - mesto Košice. Zároveň   je 

v súčasnosti správa verejného osvetlenia v tzv. veľkých mestských častiach riešená komplexne 

mestom Košice. Predmetný prevod vlastníctva stavby je v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov prípadom hodným 

osobitného zreteľa. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je budúca správa, údržba a prevádzka 

verejného osvetlenia mestom Košice. Ďalej aj skutočnosť, že stavba je umiestnená na pozemkoch 

mesta Košice v zmysle Nájomnej zmluvy č. 2019001502 zo dňa 06. 09. 2019 za cenu 1,- €/rok.  

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 134 

 (Hlasovanie č. 23 z prít: 10 za 10) 
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K bodu č.17/Zmena hranice katastrálneho územia podľa Katastrálneho zákona č. 

162/1995 Z. z. 

 Materiál bol predložený písomne. Starostka povedala, že Pán Krukó Ľubomír požiadal 

Miestny úrad MČ Košice – Nad jazerom o zmenu katastrálneho územia podľa Katastrálneho zákona 

č. 162/1995 Z.z. v znení neskorších predpisov, podľa § 58 „Zmena hranice katastrálneho územia“, 

ods. 1 písm. c) „oddelenie časti jedného katastrálneho územia a jeho pričlenenie do iného 

katastrálneho územia v tej istej obci“. 

Dôvodom žiadosti je nasledovné: pán Krukó Ľubomír, bytom Čechovova ulica č. 364/1 v Košiciach 

Krásnej je vlastníkom: 

• podľa LV č. 1116 rodinného domu a prislúchajúcich parciel č. 7924, 7925 a 7926 v registri C 

KN, v katastrálnom území Krásna od 02.12.2014, 

• podľa LV č. 14192 plota na parcelách č. 1279/113, 1279/114 a 1279/115 v registri C KN, 

v katastrálnom území Jazero od 10.05.2017. 

 Stavebný úrad vyzval stavebníka k doriešeniu situácie a zjednotil katastrálne územie na oboch 

LV vzhľadom na skutočnosť, že sa jedná o oplotenie pozemku s rodinným domom, teda ide 

v podstate o jednu nehnuteľnosť.  

Mestská časť Košice – Krásna disponuje súhlasným stanoviskom MČ Košice – Nad jazerom zo dňa 

09.07.2019 k odčleneniu časti katastrálneho územia v celkovej výmere 33m2 a k jeho pričleneniu do 

katastrálneho územia Krásna. Na základe vyššie uvedených skutočností nás Okresný úrad 

v Košiciach katastrálny odbor vyzval v stanovisku zo dňa 09.09.2019 k vydaniu uznesení miestnych 

zastupiteľstiev oboch mestských častí, následne Mesto Košice vydá všeobecne záväzné nariadenie 

v zmysle zákona č. 401/1990Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, ako relevantnú listinu 

na zápis požadovanej zmeny v katastri. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 135 

 (Hlasovanie č. 24 z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č.18/ Monitorovacia správa k Akčnému plánu rozvoja Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom na roky 2015 – 2020 za obdobie I – IV. Kvartálu 2020 

Materiál Vám bol predložený písomne. Starostka povedala, že monitorovacia správa o plnení 

Akčného plánu MČ Košice - Nad jazerom na roky 2015 - 2020 bola spracovaná v zmysle Programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Košice na roky 2015 - 2020. Cieľom monitoringu 

Akčného plánu MČ Košice - Nad jazerom je zostaviť komplexnú informáciu o tom, ako sa plnia 

projekty navrhnuté v počas celého obdobia platnosti dokumentu v rokoch 2015 - 2020. Tieto údaje 

sú k dispozícii pre samosprávu a širokú verejnosť. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 136 

 (Hlasovanie č. 25 z prít. 11 za 11) 
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K bodu č. 19/ Informatívna správa o riešení pripomienok z poslaneckých dní za rok 2020 

Materiál bol predložený písomne. Poslanecké dni v roku 2020  sa uskutočnili podľa schváleného 

plánu v počte 10, vždy prvú stredu v mesiaci. Na poslaneckých dňoch sa zúčastnili spolu 3 obyvatelia 

mestskej časti a 1 podnet bol z poslaneckého dňa podaný priamo poslankyňou mestskej časti. Na 

všetky pripomienky boli dané písomné odpovede v lehote. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 137 

 (Hlasovanie č. 26 z prít. 10 za 10) 

 

K bodu č.20/ Návrh plánu poslaneckých dní na rok 2021 

Návrh bol predložený písomne. 

V rámci diskusie poslanec J. Skonc navrhol zmenu dátumu poslaneckých dní z 01.09. 2021 na deň 

08.09.2021 keďže dňa 01.09.2021 je štátny sviatok. Poslanec R. Frnčo bol navrhnutý a súhlasil               

s dňom  07.04.2021 namiesto p. L. Kleinovej.  Dátum 02.12.2021 bol zrušený, keďže 01.12.2021 

bude na poslaneckom dni  poslanec P. Slivka. 

Poslanci sa po úprave dohodli na tomto pláne poslaneckých dní na rok 2021: 

 

Dátum Meno a priezvisko Meno a priezvisko 

7.4. 2021 Roman Frnčo Jozef Skonc 

5.5. 2021 Roman Frnčo Norbert Borovský 

2.6. 2021 Renáta Lenártová Zuzana Dlhá 

8.9. 2021 Martin Seman Andrea Gajdošová 

6.10. 2021 Bernard Berberich Silvia Hricková 

3.11. 2021 Róbert Schwarcz Anna Jenčová 

1.12. 2021 Pavol Slivka  

 

 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č.138 

 (Hlasovanie č. 27 z prít. 9 za 9 ) 

 

 K bodu č. 21/ Interpelácie 

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku starostka vyzvala poslancov, že môžu predložiť 

písomné predloženie interpelácií. 
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K bodu č. 22/ Rôzne 

V rámci tohto bodu povedala starostka prítomným poslancom, že kedykoľvek sa potrebujú otestovať 

na ochorenie COVID – 19 sú vítaní v odbernej jednotke MOM na miestnom úrade. 

 

 

 

K bodu č. 23/ Záver 

Starostka oznámila prítomným, že program tohto rokovania bol vyčerpaný. Poďakovala všetkým za 

účasť, popriala pevné zdravie a vyhlásia toto rokovanie za ukončené. Najbližšie 16. riadne zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva sa bude konať dňa 02.06. 2021. 

 

 

 

 

 

 Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

          starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. J. Skonc 

 

Mgr. A. Gajdošová 

 

Zapisovateľka: Zuzana Kalafúsová 


